
PROTOKÓŁ 8/2015 

z posiedzenia Rady Krakowskich Seniorów 

w dniu 17.09.2015r. 

 

1. Powitanie zebranych przez Wice Przewodniczącą P. Barbarę Szafraniec. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad – porządek został przyjęty jednogłośnie. 
 

3. Ustalenie listy dyżurów  członków RKS do końca grudnia 2015r. 
 

4. Przyjęcie uchwały w związku ze śmiercią P. Dionizego Smyka i wygaśnięciem 
mandatu – uchwała przyjęta jednomyślnie. 
 

5. Podjęcie uchwały w celu powołania nowego członka RKS Pana Jerzego Dziwisz – 
uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 

6. P. Barbara Szafraniec przekazała informację o pracy Rady między posiedzeniami. 
 

7. Omówiono wyjazd członków RKS do Warszawy na posiedzenie „Obywatelskiego 
Parlamentu Rad Seniorów” w dniu 01.10.2015r.. P. M. Krzewiński przekazał 
informację o Ogólnopolskim Porozumieniu Współpracy Rad Seniorów, w ramach 
którego RKS otwiera się na wszystkie miasta w Polsce do działania w zakresie 
pomocy przy powstaniu gminnych Rad Seniorów oraz współpracy istniejących Rad. 
 

8. Omówiono sprawy organizacyjne związane z   „Mistrzostwami Krakowa Seniorów 
60+ i 70+ o Puchar Prezydenta Miasta Krakowa”, które odbędą się w dniach 
8 i 9 10.10.2015r., skierowano apel do członków RKS o aktywny udział 
w Mistrzostwach. Ustalono listę osób które oferują pomoc w organizacji Mistrzostw 
jako Wolontariusze. 
 

9. Podjęto uchwałę dotyczącą współpracy RKS ze Stowarzyszeniem z MANKO, 
z zapisem uzupełniającym lub aneksem do podpisanego wcześniejszego Porozumienia 
z MANKO. 
Wyznaczono datę spotkania z przedstawicielami MANKO na dzień 29.09.2015r. 
 - uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 

10. Wolne wnioski 
 
a) poruszono sprawę budownictwa komunalnego w Krakowie – ustalono, że należy 

wystąpić do Urzędu Miasta Krakowa z przyjętą przez RKS uchwałą w tej sprawie 



b) P. B. Płaszewska przekazała informację na temat udziału w posiedzeniu Forum 
Trzeciego Wieku w Nowym Sączu, 

c) P. P. Wojdyła zaproponował zorganizowanie spotkania z przedstawicielami Rad 
Dzielnic. 

d) P. M. Francuz poinformowała o spotkaniu w dniu 10.09.2015 r. pt. Edukacja 
Regionalna. 

e) P. B. Płaszewska-Ostrowska zobowiązała komisje tematyczne do przygotowania 
sprawozdania ze swej działalności na 15.10.2015r. 

f) P. A. Pietras poruszyła problem pudełek życia (koperta życia). Mówiła, że Zarząd 
RKS zobowiązany jest do współpracy z Komisjami i że do tego zobowiązuje 
Statut. Wniosła uwagę, że Zarząd powinien zapoznać się ze Statutem, 

g) P. B. Szafraniec stwierdziła, że zarzuty p. A Pietras są nie tylko nieprawdziwe ale 
i bezpodstawne i mało poważne. 

h) W związku z wystąpieniem p. A. Pietras podniosły się głosy oburzenia członków 
RKS na temat niedopuszczalnej treści oraz formy jej wystąpienia. 

 
Na tym zakończono zebranie. 
 
Protokołowała Joanna Talar. 


